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Referatet. 

Dato: 25 september 2024 kl. 19.00 

Sted: Klublokalet Kulturhuset, Jerlev 

Deltagere: 

Knud Erik Laursen Niels Østergaard 

Lene Kristensen Lisbeth Gaardhøj 

Else Dahl Ole Faaborg 

Søren Petersen 

Irma Dahl 

Helle Hansen  

 

 

Dagsorden Referat 

1. Registrering af mødedeltagere Afbud: Knud Erik og Else 

2. Godkendelse af referat fra 

sidste møde 

 

Godkendt. 

3. Ødsted-Jerlev Landsbyvision  

Hvad er næste tiltag? 

Evaluering fra Brunmosefesten. 

Lars Kastberg har skrevet. 

Vores skriv og input til teksten er ved at blive indarbejdet i 

landsbyvisionen og de arbejder på at gøre layoutet færdigt. 

 

Vi skal finde en dato for det ”endelige” udkast, så de kan få de sidste 

rettelser på inden den skal på udvalget (forhåbentligt midt november) 

Dato slut okt/start nov. 

Her kommer Lars og Svea ud og fremlægger landsbyvisionen for 

lokalområdet – med ønske om input. 

 

Vi har talt om at anden runde her i Landsbyvisionen kunne forgå i 

Jerlev. Lørdag/søndag formiddag (2/3 nov) (Søren undersøger) 

Rundstykker the/kaffe/juice (Niels + Ole) 

Lisbeth sender mail til Lars 

- Også vedr. At kommunen gerne må sende E-boks rundt med 

invitation til alle i lokalområdet. 

At vi sender en mail rundt til alle der var med i det første møde fra de 

lokale, så de hurtigst muligt kan få skrevet dato ned. 

 

Lokalrådet vil få den til gennemlæsning mindst en uge optil 

mødedato. 

 

Vi talte om brunmosefest tiltaget med at stå synlig. 

 

http://www.odsted-jerlev.dk/
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4. Borgersamlingen klimahandling 

i Vejle Kommune (Lisbeth) 

Lisbeth tilmeldte sig via et Facebook opslag, Men også med 

opbakning fra skolebestyrelsen. Lisbeth skal i efteråret deltage 

sammen med 50-60 andre fra Vejle kommune til flere workshops i 

Borgersamlingen Samskabt Klimahandling. 

Det vil blive styret af We Do Democracy. 

Der vil være vidensdeling inden for klimaaftryk, bæredygtigt forbrug 

og stategier til at skabe et mere bæredygtigt forbrug. Der vil blive 

fortalt om den klimapolitiske kontekst i Vejle. Også om kommunens 

rolle i den grønne omstilling. Så det bliver rigtig spændende at 

deltage i.  

 

5. Fjernvarme (Søren) Søren har været ved at høre hvor langt Vejle Kommune er i 

processen, han afventer yderligere tilbagemelding. 

6. Ødsted Naturlegeplads 

Status på projektet. 

Der knokles for at få de sidste penge hjem. Vi har flere Fonds 

ansøgninger ude og er nu under 100.000 kr. 

7. Bosætningsfilm  Else er blevet kontaktet af Lasse Møller fra AD Media Danmark, der 

for tre år siden lavede bosætningsfilmen, der er på vores hjemmeside. 

Han vil høre om vi gerne vil have lavet en ny opdateret film? 

De står for hele produktionen og sørger for at skaffe midler hjem til 

filmen. 

 

Vi har aftalt at vi afventer til der er større ændringer i lokalområdet. 

Samt ved den næste film, skal vi se ind i hvordan finansieringen 

foregår ned i detaljerne.  

8. næste møde  

Mandag d. 28. okt. kl. 19 i Ødsted.  

Helle undersøger om det lille lokale i hallen er ledigt? 

 

9. Eventuelt Der blev talt om det møde der havde været afholdt i Højen. Vi deltog 

med fem fra lokalrådet. 

 

Irma fortalte om P-skiltet ved køreskolen. Det er Middelfart 

Sparekasse der har lavet aftale med Q-park, da det er deres grund. 

 

 

http://www.odsted-jerlev.dk/

